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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 05.04.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Magaon Jane care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.96/2013 adoptată prin votul 
deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Magaon Jane:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Făgădar Tatiana şi Palcău Ciprian. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:dl. primar Arion Viorel şi d-nul 
Secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, reprezentanţi ai S.C. Eco Sid, precum şi presa locală. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea după punctul nr.4, a următoarelor proiecte de hotărâri: 
 

    1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 a S.C. 
ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
Hunedoara 

  
      2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  
al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Apa Prod S.A.  “    

 
Dl. Magaon Jane:  
 „Supun la vot ordinea de zi cu propunerile de suplimentare, care se aprobă în 

unanimitate de voturi.  
Ordinea de zi se numerotează în mod corespunzător. 

 
După punctul 4 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 15 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor. 
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 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„Eu şi cu dl. Mărginean Alexandru nu votăm la punctul nr.5 de pe ordinea de zi.” 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului 
Hunedoara pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

  
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Am 3 amendamente de făcut. Lista obiectivelor de investiţii cu finanţare integrară sau  

parţială de la buget pe anul 2013. La prima pagină, aş dori introducerea poziţiei 8- încărcător, 
cartuşe, imprimante, care a fost omisă. Vorbesc de alte surse constituite potrivit legii, 60 mii lei.  

Un alt amendament, tot în lista de investiţii, pag.3, aş dori după punctul 8 de la alte 
cheltuieli de investiţii şi dotări, să introducem – realizare soluţie nouă pentru apă caldă la internatul 
Colegiul Matei Corvin, prin centrale termice murale prin tiraj forţat şi boiler de acumulare. Tot la 
finanţare, vorbesc de alte surse constituite potrivit legii, poziţia 70 mii lei.  

Al treilea amendament, reabilitare termică imobil Şcoala Generală nr.9 şi Şcoala 
Generală nr.2, pentru că aici se vor realiza studiile privind auditul de reabilitare termică, tot pe alte 
surse constituite potrivit legii cu finanţare de 250 mii lei. Mulţumesc.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Aş dori să-mi exprim părerea pe buget, la capitolul 65.02 – Învăţământ. Cred că este 

capitolul din buget cu cea mai mare scădere comparativ cu anul precedent. Este un an dificil, este 
de înţeles, dar educaţia primeşte mult mai puţini bani decât anul precedent. Anul precedent am 
primit cam 59 mii lei, actualmente sunt la 33 mii lei, deci o scădere consistentă, care va afecta 
funcţionarea instituţiilor de învăţământ. Ce vreau să vă spun este că pe şcoli au fost puse centrale 
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termice acum 15 ani de zile, de un fost primar dl. Mariş. Acele centrale sunt deja depăşite din punct 
de vedere termic, cu randamente scăzute, cu consum foarte mare de gaz. 

 Suntem într-o perioadă în care ştim că preţul la utilităţi va exploda, preţul la gaz 
metan, preţul la energie electrică şi acele facturi de utilităţi pe şcoli vor creşte şi nu le putem scădea 
fără o investiţie. O investiţie care ne este chiar cerută de lege, Ordonanţa nr.22/2008, privind 
eficienţa energetică şi promovarea utilizării la utilizatorii finali  a surselor  regenerabile de energie, 
se cere unităţilor administraţiei publice să investească în promovarea acestor soluţii tehnice, care ar 
reduce foarte mult consumurile de gaz şi curent. Nu putem reduce pe şcoli aceste consumuri fără 
investiţii.  

Mă adresez compartimentului contabilitate, nu se poate reducerea consumurilor fără 
investiţii. Sper să se facă un studiu, să se vadă exact cu cât anume s-ar reduce aceste consumuri 
pe şcoli, dacă s-ar investii în centrale termice performante, asta pe partea de gaz, şi la fel se poate 
face şi pe partea de energie electrică, şi la apă la fel. Dar în situaţia unui buget de criză, cu o 
reducere foarte mare, şcolile nu vor avea posibilitatea să reducă cheltuielile.” 

 
Dna Takacs Aranka : 
„Problema mea era legată de şcoală, deoarece sunt în consiliu de administraţie, şi 

într-adevăr este mare problemă, s-ar putea ca din noiembrie aceşti copii să stea în frig. A două 
problemă, aş dori să întreb dacă este cuprins undeva în buget, reabilitarea străzilor din zona 
Ceangăi, pentru că eu nu am reuşit să o găsesc. Dacă poate cineva să-mi explice, să dea o 
lămurire legat de investiţii.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„La problema ridicată de dl. consilier Voinia, am dispus organizarea unei comisii din 

interiorul primăriei care are ca scop tocmai reducerea costurilor  la toate instituţiile care aparţin de 
primărie, şi de asemenea tot această comisie va iniţia negocieri cu furnizorii de gaz şi de curent 
electric, mergând chiar până la ideea de a cumpăra curentul şi gazul de la bursă. Ia îşi va intra în 
activitate începând de luni, şi fiecare instituţie va fi supusă unei analize pentru a rentabiliza şi a 
reduce costurile. În ceea ce priveşte problema energetică la şcoli, am solicitat ajutorul 
concesionarului Luxten, care ne-a promis, fără costuri, să ne facă un studiu de eficientizare a 
tuturor instituţiilor care au costuri ridicate pe gaz şi pe curent. La întrebarea dnei Takasc, o să-l rod 
pe dl  director Demeter să dea lămuriri. ” 

 
Dl. Demeter Ladislau : 
„ Referitor la modernizarea străzilor din zona Ceangăi. Pe fondul de coeziune se vor 

reabilita câteva străzi cu reţele de apă şi canal, urmând, probabil în bugetul de anul viitor să 
cuprindem şi modernizarea străzilor.” 

 
Se supun la vot amendamentele dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-13 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.97/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2013 și a estimărilor pe anii 2014-2016 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice –aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism –aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-15 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.98/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anual al 
bugetului local pe anul 2012. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.99/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcţie).Proiect de hotărâre privind finanţarea burselor din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, aferente anului 2013 pentru elevii care frecventează cursurile de zi în unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara, subordonate Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.100/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Se ia o pauz ă de 15 de minute pentru studierea materialelor şi întocmirea 

avizelor. 
A părăsit sala de şedinţă dna consilier Radu Carollina, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2013 a S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Takacs Aranka : 
„Explicaţi-mi vă rog, cum aţi gândit acest buget. L-am citi, dar aş vrea să mă lămuresc 

puţin, mi se pare foarte interesant.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Obiectul principal de activitate al Eco Sid-ului, până acum, a fost ecologizarea. Din 

activitatea de ecologizare, până acum un an de zile, au venim majoritatea sursele de finanţare 
pentru Eco Sid, s-au luat salariile sau plătit impozitele. Sursele sunt în mare parte epuizate, pentru 
a asigura veniturile Eco Sid. În şedinţa anterioară am completat obiectul de activitate al societăţii cu 
activitatea de transport, cu cele pe care dvs. le vedeţi în buget şi pe care noi intenţionăm să le 
facem.  

Este un buget care nu are în mare parte, un istoric în spate, pentru că sunt activităţi pe 
care nu le-am făcut, sunt date luate din informaţii de la colegii din primărie, de la operatorul de 
transport, care în prezent asigură transportul local, este o previziune de buget a ceea ce dorim să 
facem în viitor.” 

 
Dna Takacs Aranka : 
„…am citit, că mai exploataţi, mai este ce să exploataţi?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„…mai este, dar nu suficient pentru a asigura continuitatea societăţii, va trebui să 

facem altceva, dacă vrem să mergem mai departe…” 
 

 
Dna Takacs Aranka : 
„…cum faceţi cu patinoarul, am văzut că este inclus în bugetul achiziţiilor…a 

primăriei…” 
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Dl. Balo şin Nicolae : 
„…nu este al primăriei, este un buget al Eco Sid-ului. Din veniturile Eco Sid-ului,  nu 

din veniturile primăriei. Nu am solicitat bani de la primărie. Dacă vom realiza venituri care să permită 
achiziţia de patinoar, noi credem că da, va funcţiona şi patinoarul. La o investiţie, nu cred că poţi 
ieşi pe plus din primul an, este o perioadă în care recuperezi investiţia  şi în anul următor va fi şi 
profit.” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (Takacs Aranka). 
Art.1-4 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (Takacs Aranka). 
Hotărârea nr.101/2013 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (Takacs 

Aranka). 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Apa Prod 
S.A.      

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.102/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

Dl. Magaon Jane:  
 „Vreau să dau cuvântul dl. Sebesteyn, care vrea să ia cuvântul în faţa consiliului local, 

are ceva probleme legate de cartierul Ceangăi.” 
 
Dl. Sebesteyn Ştefan : 
„ Sunt cetăţean al municipiului Hunedoara, născut în Hunedoara. Aş vrea să vă spun 

că în ultimii ani am insistat foarte mult pentru reabilitarea drumurilor în cartierul Ceangăi. Până 
acum nu ne-a băgat nimeni în seamă, nu s-a luat nici o măsură, în afară de faptul că drumul din 
strada Dorobanţilor a fost amenajat acum vreo 5-6 ani de zile. Acolo este biserica baptistă şi s-a 
făcut drumul pentru că s-a construit o biserică. Eu spun că nu se poate construi câte o biserică la 
fiecare colţ de stradă ca să fie strada asfaltată. Am înţeles că anul acesta se va demara lucrări de 
canalizare şi de instalaţie de apă, vă întreb eu, în decursul anilor, eu am 76 de ani. M-am căsătorit 
în anul 1961, în aceşti ani de zile am plătit impozit ca un om cinstit, ca s-a întâmplat cu banii mei? 
Am aici chitanţele. Anul acesta, în luna februarie am achitat 355 de lei, m-am uitat pe chitanţele de 
acasă, pe ultimii 5 ani de zile am plătit modesta sumă de 1251 lei, deci aceşti ani plus încă 52 de 
ani de când sunt căsătorit, ce s-a întâmplat cu banii mei? Pentru că înainte  de anii 1990, cartierul 
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Ceangăi a fost considerat ca o zonă industrială care era sub demolare, nu s-a construit nu s-a dat 
aprobare nu s-a dat nimic. După 1990, când se putea face ceva, nu s-a făcut nimic, din ce 
considerente nu ştiu. Ca o paralelă aş vrea să vă spun că acum câteva săptămâni m-am dus la un 
priveghi în Valea Seacă. Dinspre Buituri spre strada Lătureni, spre cimitir, este drumul frumos 
amenajat, asfaltat, canalizat. În 10-15 ani de zile s-au construit acolo câteva case, dar bine înţeles 
că nu locuiesc cei din Ceangăi acolo, cei care sunt la capătul lumii, acolo locuiesc personalităţi care 
nu suferă noroi, deranj, şi acolo este amenajat drum, trotuar şi aşa mai departe.  

Eu zic că este o diferenţă de interpretare, nu? Asta am spus-o ca într-o paranteză. Aş 
vrea să mai spun că acum vreo 3 ani de zile, când am fost iar la o şedinţă, am pus întrebarea la dl. 
primar Hada, cine conduce acest oraş? Consiliul local, primarul sau mogulii? Şi am primit un 
răspuns aşa evaziv, mi s-a spus aşa: că  cei care sunt cu fierul vechi prin Ceangăi, că dânşii plătesc 
impozit foarte mult la primărie, impozitul nostru nu conta, contează impozitul de la fier vechi, dar se 
vede treaba cât de bine şi cât de mult impozit am plătit. Acei domni, acum sunt când legaţi, când 
dezlegaţi, când liberi, când nu ştiu pe unde, din cauză că nu au plătit impozit aşa cum trebuia. 
Atunci, de ce nu se ia în considerare aceşti bani cinstiţi, pe care îi plăteşte un cetăţean, ci se ia în 
considerare un ban murdar, care a fost câştigat de pe capacele de canale şi alte materiale luate din 
Hunedoara. 

Nu aş vrea să mai insist prea mult, dar aş vrea să vă spun atâta: domnilor, să fie 
consiliul local, un consiliu pentru oameni, pentru cei cinstiţi, pentru cei care vor să trăiască în linişte 
şi înţelegere în acest oraş. Haideţi să apreciem omul şi nu banul, pentru că până acum s-a apreciat 
banul şi nu omul. Atât am avut de spus. Mulţumesc.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
 

şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 05.04.2013 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara pe 
anul 2013. 

               Hotărârea nr.97/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 
și a estimărilor pe anii 2014-2016 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

                Hotărârea nr.98/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anual al bugetului local 
pe anul 2012. 

                 Hotărârea nr.99/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

4. Proiect de hotărâre privind finanţarea burselor din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, aferente anului 2013 pentru elevii care frecventează cursurile de zi în unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara, subordonate Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara. 

                Hotărârea nr.100/2013 se aprob ă în unanimitate 
 
5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2013 a S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara, precum şi  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara 

                Hotărârea nr.101/2013 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” 
(Takacs Aranka). 

 
6. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 

Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Apa Prod 
S.A.      
                                     Hotărârea nr.102/2013 se aprob ă în unanimitate 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


